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Geacht College van Burgemeester en wethouders, 

Toelichting: 

De aanleiding tot het stellen van deze vragen is de enorme geluidsoverlast op vooral de 6e en 7e juni 
en in mindere mate op 8 juni 2025. 

SAB is absoluut geen tegenstander van festivals en waar het maar even kan ga ik er graag zelf heen. 
Wij erkennen het belang van culturele evenementen in Maastricht. Wij vinden dat festivals een 
positieve bijdrage kunnen leveren aan de stad, zowel economisch als sociaal. Echter, het is essentieel 
dat organisatoren en deelnemers zich houden aan de geldende richtlijnen zodat de balans tussen 
plezier en leefbaarheid voor de omwonenden behouden blijft. 

Wij hebben ontzettend veel signalen ontvangen van bewoners uit Boschpoort die aangeven dat de 
geluidsnormen tijdens het festival op 6,7 en 8 juni mogelijk zijn overschreden. Het was in de wijk één 
klankkast. 

Daarnaast speelt bij ons ook nog de vraag die ook al gesteld werd na het bezoek van het TREK-
festival in het stadspark wie verantwoordelijk is voor eventuele schade aan het terrein waar het 
festival heeft plaatsgevonden. 

Wij willen daarom graag duidelijkheid van de gemeente over de naleving van de richtlijnen en de 
verantwoordelijkheden rond schadeherstel. 

Hieronder volgen onze vragen: 

1. Waarom was de festival dag op vrijdag 6 juni niet vooraf vermeld, en hoe kunnen bewoners beter 
geïnformeerd worden over wijzigingen in de duur van het programma en was u hiervan op de 
hoogte? 

2. Wat zijn de officiële geluidsrichtlijnen voor evenementen in het Frontenpark, en hoe wordt 
gecontroleerd of deze worden nageleefd? 



 
 
3. Heeft de organisatie van South of Heaven Open Air vooraf overleg gehad met de gemeente of 

bewoners over de geluidsnormen voor hun muziekgenre. 

4. Wat waren de gemeten geluidniveaus tijden het festival, en hoe verhouden deze zich tot de 
vastgestelde limieten. 

5. Welke stappen kunnen worden genomen om in de toekomst beter toezicht te houden op 
geluidsoverlast bij evenementen in het Frontenpark? 

6. Hoe kan de gemeente garanderen dat organisatoren zich houden aan de afgesproken richtlijnen, 
en welke sancties worden opgelegd bij overtredingen? 

7. Hoeveel meldingen van geluidsoverlast zijn er binnen gekomen bij de gemeente tijdens het 
festival? 

8. Wie is verantwoordelijk voor het herstellen van schade aan het terrein waar het festival 
plaatsvond? 

   

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
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